

TERM PROTECT INDIVIDUAL LIFE

KEY FEATURES DOCUMENT

Product at a glance

Product Class	Term Insurance
Policy Term	Policy Term is equal to the premium paying term max. until age 80 at maturity.
Premium Payment Mode	Single pay, Monthly, Quarterly, Semi-Annual & Annual
Currency	USD/AED/EUR
Minimum Premium	As per Age and other material factors of the proposed insured
Min. Policy Term	5 years
Min. to Max. Entry Age	18 to 69 years
Accelerated Critical Illness	The basic plan comes with a complimentary benefit to use part of the sum assured for treatment of selected critical illness. This is calculated by taking 15% of your life cover for the final payout amount. For instance, if the sum assured is AED 100,000, the insured member can use AED 15,000 for the treatment. The life cover will continue at 85% for the first three months and then 50% for the remaining policy term.
Joint Life	The plan gives the option to cover up to 2 lives under one policy. The sum assured can be chosen for each life assured based on your requirements. The second life assured will continue to be protected incase of a claim on the first life assured.
Maturity Benefits	No maturity Value
Minimum Coverage	AED 100,000 / USD 27,200
Riders	<ul style="list-style-type: none"> • Accidental Death Benefit • Critical Illness Benefit (Accelerated or Additional Cover) • Permanent Total Disability (Accident only) • Permanent Total Disability (Accident or Sickness) • Waiver of Premium due to Disability • Hospital Indemnity

To notify a claim email us on life.claims@sukoon.com by providing your policy number stated in the Policy Schedule in writing within 90 days of the date of Death or any other event covered. Additionally you may call us at 800 SUKOOON (785666). Please note that the policy charges are subject to review by Sukoon Insurance PJSC (hereinafter referred to as "Sukoon") and may change in the future. In the event that Sukoon decides to exercise any right to vary the Terms of Policy, Sukoon shall make all efforts to inform the Policy Owner. However Sukoon will implement changes only with a prior written notice of 60 days to the Policy Owner.

Premium Payment Flexibility

- a. Premiums as per the agreed payment modes are payable without any obligation on the Company to issue a reminder/renewal notice for the same.
- b. The frequency of the Premium may be changed by obtaining an approval from the Company after a written notice is given to the Company and may only be effected at the end of the Policy Year in which the change request is made.

Grace Period

- a. If the Policy Owner skips a due Premium payment, a Grace period of ninety (90) calendar days shall be allowed for the payment of all due Premiums, as determined by the Company.
- b. If the Life Assured's Death occurs during the Grace Period, the total due Premiums will be deducted from any settlement here under.
- c. If Premium is not paid by the end of the Grace Period, all coverage under this Policy shall terminate and the Policy shall end, without any liability on the Company, without the need to send any reminder or notice. The Policy Owner hereby agrees to ensure that he/she alone shall track and be responsible for timely payments of all Premiums.

Reinstatement

If the Policy is terminated, it may be reinstated together with the attached Supplementary Contracts/Riders (if any, endorsements (if any, during the Life Assured's lifetime within 3 years after the expiry of the Grace Period)).

Reinstatement requirements shall follow the applicable underwriting requirements as on the reinstatement date which may require additional medical tests/declarations. These requirements may change from time to time. The applicable Premiums may also change based on revised underwriting.

All overdue/back dated Premiums (together with late fees, if any) of the base Policy as well as Riders should be paid before reinstatement. The effective date of Reinstatement will be at the discretion of the Company.

The Company reserves the right to decline reinstatement and/or restoration of any Benefit under the Policy and/or any Supplementary Contract/Rider either fully or partially, at Company's sole discretion.

Maximum Payable Commissions

[10% of Annual Premium] * Term (limited to a Max. Term of 16 years)

Commissions are paid from fees and charges as per UAE Central Bank guidelines. Sukoon will pay the commissions to bank up to 10% of Annual Premium throughout the policy term subject to a maximum of 16 years. Fifty percent of these commissions can be paid in advance with the balance fifty percent to be paid evenly throughout the policy term.

Free Look Period

In the event that the Policy Owner is not completely satisfied with this Policy (including the terms and conditions and exclusions), this Policy can be returned within 30 days from the date of Policy issuance, date when coverage commences or date when Policy documents are signed by the Policy Owner, whichever is earlier together with a



letter signed by the Policy Owner requesting for cancellation.

This Policy shall then be cancelled from the Effective date of this Policy and the Policy Owner shall be refunded the total Premium after deducting expenses incurred on medical tests if any as medical examination fees.

Surrender of Policy

The Policy has no surrender value at any time.

Death Benefit

Single Life

In the event of the Death of either of the Life Assured, the Sum Assured of the deceased Life Assured will be payable as per Policy Schedule

Joint Life (Both Death)

In the event of the Death of either of the Life Assured, the Sum Assured of the deceased Life Assured will be payable as per Policy Schedule and the surviving Life Assured ('Surviving Life Assured') can continue the Policy by paying the due modal Premium. In case of death of the Surviving Life Assured the Sum Assured as applicable to the Surviving Life Assured will be paid as per Policy Schedule.

Claims Process

To notify a claim email us on life.claims@sukoon.com by providing your policy number stated in the Policy Schedule in writing within 90 days of the date of Death or any other event covered. Additionally you may call us at 800 SUKOON (785666).

Declaration

I confirm that I fully understand the below Disclaimer, the features, terms and conditions and exclusions of the Product, inherent risks of the product, maximum possible loss, early withdrawal charges, all fees, charges, commissions and expenses that may be incurred through purchasing the product and during the full tenor.

Name: _____

Date: _____

Signature: _____

**Please note that the policy charges are subject to review by Sukoon and may change in the future.*

Disclaimer: Term Protect is a non-participating, insurance policy. Please also take note of detailed terms and conditions and exclusions of the insurance policy, a copy of which will be duly provided to you. Please confirm by signing below that you have fully understood the features, terms and conditions and exclusions of the Product, inherent risks of the product, all fees, charges, commissions and expenses that may be incurred through purchasing the Product and during the full tenor of your policy.

For More Information

call 800 SUKOON (785666) or visit www.sukoon.com

Sukoon Insurance PJSC
Paid up Capital AED 461,872,125, C.L. No. 203970
Regulated by the Central Bank of the UAE
No. 9 dated 24/12/1984, TRN 100258594900003
Head Office: P.O. Box 5209, Dubai, UAE
Tel: +971 4 233 7777, SUKOON.COM

12/2023



تيرم بروتيكت

التأمين على الحياة للأفراد

مستند الخصائص الرئيسية

ملحة عن المنتج

مصطلح التأمين	فئة المنتج
مدة الوثيقة تساوي مدة دفع الأقساط ، كحد أقصى. حتى سن ٨٠ عند النضج.	مصطلح السياسة
راتب واحد ، شهري ، ربع سنوي ، نصف سنوي ، سنوي	وضع الدفع المتميز
دولار أمريكي / درهم إماراتي / يورو	عملة
حسب العمر والعوامل المادية الأخرى للمؤمن عليه المقترح	الحد الأدنى من قسط
٥ سنوات	الحد الأدنى من مدة الوثيقة
١٨ إلى ٦٩ سنة	من الحد الأدنى إلى الحد الأقصى لسن الدخول
تقترن الخطة الأساسية بخيار تكميلي لاستخدام جزء من مبلغ التأمين لعلاج الأمراض الخطيرة المحددة. يُحسب بخصم ١٥ ٪ من تغطية التأمين على الحياة لمبلغ السداد النهائي. على سبيل المثال، إذا كان مبلغ التأمين يبلغ ١٠٠,٠٠٠ درهم إماراتي، يستخدم الشخص المؤمن عليه ١٥,٠٠٠ درهم إماراتي للعلاج. وتستمر تغطية التأمين على الحياة بنسبة ٨٥ ٪ على مدار الأشهر الثلاثة الأولى ومن ثم تصبح ٥٠ ٪ على مدار مدة الوثيقة المتبقية.	المرض الحرج المتسارع
تقدم الخطة خيار تغطية حياة شخصين بموجب وثيقة تأمين واحدة. يمكن اختيار مبلغ التأمين لكل شخص من المؤمن على حياتهما بناء على متطلباتك. يستمر المؤمن على حياته الثاني في التمتع بالحماية في حالة وجود مطالبة على المؤمن على حياته الأول. يمكن أن يستفيد أفراد العائلة من هذا الخيار.	الحياة المشتركة
لا توجد قيمة للاستحقاق	فوائد النضج
١٠٠,٠٠٠ درهم / ٢٧٢٠٠ دولار أمريكي	الحد الأدنى من التغطية
<ul style="list-style-type: none">التعويض عن حالات الوفاة الناتجة عن الحوادثمنفعة الأمراض الخطيرة (التغطية المُعجلة أو الإضافية)العجز الكلي الدائم (يقصر على الحوادث)العجز الكلي الدائم (الناتج عن الحوادث أو الأمراض)التنازل عن قسط التأمين نتيجة الإصابة بالعجزملحق التعويض عن دخول المستشفى	الراكبون

للإبلاغ بوجود مطالبة يرجى مراسلتنا عبر البريد الإلكتروني التالي (life.claims@sukoon.com) مع ذكر رقم وثيقة التأمين الوارد في جدول الوثيقة خطيًا في غضون ٩٠ يومًا اعتبارًا من تاريخ حالة الوفاة أو وقوع أي حدث آخر مغطى. كما يمكنك الاتصال أيضًا على الرقم ٨٠٠ ٧٨٥٦٦٦ يرجى العلم أن رسوم وثيقة التأمين تخضع للمراجعة من جانب شركة عمان للتأمين وقد تخضع للتغيير في المستقبل.

مرونة في السداد

أ. تدفع أقساط لال تارميين اولفدقَمَ المتفق عليها دون تحمل الشركة أي التزام بإصدار إخطار بالتذكير/ التجديد في هذا الشأن .
ب. يجوز تغيير وتيرة دفع القسط من خلال الحصول على موافقة الشركة بعد إرسال إخطار خطي إلى الشركة وقد لا تصبح نافذة إلا في العام الأخير لوثيقة التأمين الذي يُ قدم فيه طلب التغيير.

فترة السماح

أ. في حالة عدم دفع مالك الوثيقة قسط مستحق الدفع فيمنح فترة سماح مدتها تسعين (٩٠) يومًا تقويميًا لدفع كافة الأقساط المستحقة وفقًا لتقدير الشركة .
ب. في حالة وفاة المؤمن على حياته خلال فترة السماح فيخصم عندئذ إجمالي أقساط التأمين المستحقة من أي تسوية تجري بموجب هذه الوثيقة .
ت. في حالة عدم دفع قسط التأمين حتى نهاية فترة السماح، فيترب على ذلك إنهاء جميع التغطيات المقدمة بموجب هذه الوثيقة وتنتهي هذه الوثيقة دون أن تتحمل الشركة أي مسؤولية، دون الحاجة إلى إرسال أي إخطار بالتذكير أو الإنهاء. يوافق مالك الوثيقة بموجب ذلك على تأكيد أنه/ أنها وحدها سيتابع/ ستتابع سداد جميع أقساط التأمين في تاريخ الاستحقاق ويتحمل/تتحمل المسؤولية عن ذلك .

إعادة سريان الوثيقة

في حالة إنهاء الوثيقة، يجوز إعادة سريانها مرة أخرى جنبًا إلى جنب مع الملاحق/ العقود المكتملة والمرفقة بها، إن وجدت، طوال حياة المؤمن على حياته وذلك خلال ٣ أعوام بعد انتهاء فترة السماح .
تحدد شروط إعادة السريان بناءً على شروط التأمين المطبقة كما في تاريخ إعادة السريان والتي قد تنطوي على إجراء المزيد من الفحوصات الطبية/ تقديم المزيد من الإقرارات. يجوز تغيير هذه الشروط من وقت لآخر. كما يجوز تغيير أقساط التأمين السارية بناءً على التأمين المعدل.
ولا يتم إعادة السريان إلا بعد سداد جميع أقساط التأمين المتأخرة/ المستحقة (جنبًا إلى جنب مع الرسوم المتأخرة، إن وجدت) من الوثيقة والملاحق الأساسية .
ويكون تاريخ إنفاذ تاريخ السريان وفقًا لتقدير الشركة .
تحتفظ الشركة بحق رفض إعادة السريان و/ أو استعادة أي تعويض بموجب الوثيقة و/ أو أي عقد/ ملحق مكمل سواء كان ذلك كليًا أو جزئيًا، وفقًا لتقدير الشركة المطلق .

فترة المراجعة المجانية

في حالة عدم رضا مالك الوثيقة تمامًا عن هذه الوثيقة - بما في ذلك الشروط والأحكام والاستثناءات- يمكن إعادة هذه الوثيقة خلال ٣٠ يومًا من تاريخ إصدارها أو تاريخ بداية سريانها أو من تاريخ توقيع مالك الوثيقة على مستندات الوثيقة، أيهما أسبق مع خطاب موقع من جانب مالك الوثيقة لطلب الإلغاء .

التنازل عن الوثيقة

لا تخصص قيمة للتنازل عن هذه الوثيقة في أي وقت.

التأمين المشترك على الحياة (وفاة الشخصين)

في حالة وفاة أي من المؤمن عليهما، يصبح مبلغ التأمين الخاص بالمؤمن على حياته المتوفى وفقًا لجدول الوثيقة ويستمر المؤمن على حياته المتبقي على قيد الحياة ("المؤمن على حياته المتبقي على قيد الحياة") عن طريق سداد قسط التأمين الشرطي المستحق. في حالة وفاة المؤمن على حياته المتبقي على قيد الحياة يُدفع مبلغ التأمين المطبق للمؤمن على حياته المتبقي على قيد الحياة ووفقًا لجدول الوثيقة.

عملية المطالبة

لإخطارنا بمطالبة عبر البريد الإلكتروني على life.claims@sukoon.com من خلال تقديم رقم وثيقتك الوارد في جدول الوثيقة كتابةً في غضون ٩٠ يومًا من تاريخ الوفاة أو أي حدث آخر مشمول. بالإضافة إلى ذلك يمكنك الاتصال بنا على ٨٠٠ SUKOON (٧٨٥٦٦٦).



TM

تصريح

أؤكد أنني أفهم تمامًا إخلاء المسؤولية أدناه ، والميزات والشروط والأحكام والاستثناءات الخاصة بالمنتج ، والمخاطر الكامنة في المنتج ، والحد الأقصى من الخسارة المحتملة ، ورسوم السحب المبكر ، وجميع الرسوم والتكاليف والعمولات والنفقات التي قد يتم تكبدها من خلال الشراء المنتج وخلال المدة الكاملة.

اسم: _____

تاريخ: _____

إمضاء: _____

* يرجى ملاحظة أن رسوم البوليصة تخضع للمراجعة من قبل سكون وقد تتغير في المستقبل.

إخلاء المسؤولية: لا تتضمن خطة تيرم بروتكيت المشاركة في وثيقة التأمين ووثيقة التأمين. يُرجى الملاحظة أيضًا أن الرسوم، والأنعاب، والعمولات التي تُفرض على المنتج عند بدء سريانه وخلال مدة سريانه بالكامل، ويتضمن ذلك كل من عمليات السحب المخطط لها والمبكرة من المنتج. يُرجى الملاحظة أيضًا أنه سيتم تقديم نسخة من الشروط والأحكام والاستثناءات التفصيلية الخاصة بوثيقة التأمين هذه إليك. رُجى التأكيد من خلال التوقيع أدناه أنك قد استوعبت ما للمُخصّص، والشروط والأحكام، والاستثناءات الخاصة بالمنتج، والمخاطر الكامنة في المنتج، وجميع الرسوم، والأنعاب، والعمولات، والنفقات التي يمكن تكبدها من تكبدها من خلال شراء المنتج وخلال مدة سريان وثيقتك بالكامل.

للمزيد من المعلومات

هاتف: (٧٨٥٦٦٦) SUKOON ٨٠٠ أو زيارة www.sukoon.com

سكون للتأمين ش م ع

رأس المال المدفوع: 461,872,125 درهم إماراتي، رقم رت: 203970

مُرخصة من البنك المركزي الإماراتي بموجب الترخيص

رقم 9 المؤرخ 24/12/1984، سجل ضريبي رقم 100258594900003

المقر الرئيسي: دبي- الإمارات العربية المتحدة- ص. ب. 5209

هاتف: SUKOON.COM +971 4 233 7777



TM